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Protokoll nr 3/2022 från Pensionärsrådet

Närvarande:
Ordförande
Vice ordförande

ledamot Thomas Sessler, SPF
ledamot Eddie Servelin, PRO
ledamot Evy Möller, SPF
ledamot Carin Due Bergman, SPF
ledamot Rune Jonsson, PRO
ersättare Ulla-Britt Fogelström, SPF
ersättare Lena Lindmark, SPF
ersättare Åke Stöckel, SPF
ersättare Ulf Nilsson, PRO

Verksamhetscontroller Patric Stoor Karlberg, äldre och
funktionsnedsättning samt psykisk ohälsa, Spånga-Tensta
stadsdelsförvaltning

Sekreterare: Peter Persson, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Gäst: Andreas J H Sahlqvist, parkingenjör, enheten för Lokal och
Stadsmiljö, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning
Christoffer Lindh, samhällsplanerare, enheten för Lokal och Stadsmiljö,
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Tidpunkt:
Onsdag 16 mars 2022, kl. 10:00-12:00
Plats:
Frida Konferensen i Spånga Center, Stormbyvägen 2-4, Spånga

Justeras:
Datum:

Spånga-Tensta SDF
Avdelningen för äldre och funktionsnedsättning
samt psykisk ohälsa

Fagerstagatan 15
16304 Spånga
stockholm.se

Eddie Bervelin

Vice Ordförande

kW~
Xke Stöckel

Ersättare
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§ 1. Mötets öppnande.
Eddie ersätter Thomas som ordförande för detta möte. Eddie
förklarade mötet öppnat och hälsade ledamöterna välkomna.

§2. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare.
Till justerare av dagens protokoll utsågs Eddie Bervelin och Åke
Stöckel.

§4. Godkännande av föregående protokoll. Balanslista
uppdateras
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
Balanslistan uppdaterades.

§5. Information från stadsdelsförvaltningen.
Patric Stoor Karlberg, verksamhetscontroller presenterar sig. Patric
berättar att han skriver de flesta av avdelningens tjänsteutlåtanden
som tas upp i vår stadsdelsnämnd. Patric berättar kort om Boplan
för äldre 2023 med utblick mot 2040, Region Västerort. I Spånga
Tensta kommer andelen äldre över 65 år öka i stadsdelen
med ca 550 personer mellan åren 2024 - 2029. Procentuellt störst
ökning sker i gruppen 80 - 89 år. Av de totalt 630 planerade
äldreboendeplatserna i regionen så finns 148 platser i vår stadsdel.

Den föreslagna tiden för träffmed stadsdelsnämndens gruppledare
fredag den 25/3 kl. 09:30-11 :00 är inställd den andra föreslagna
tiden torsdag den 5/5 kl. 17:00-18:30 kvarstår i nuläget. Vi
återkommer med besked när datum och plats fastställts.

§6. Anmälan om inkomna skrivelser och nämndärenden.
Ärendena för april månads nämnd är inte fastställda vid dagens
datum.
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§7. Gäst.
Andreas J H Sahlqvist och Christoffer Lindh presenterar sig.
Andreas och Christoffer berättar om planerad och pågående
parkprojekt i stadsdelen. Gryningsparken vid Kronofogdevägen
håller på att upprustas vilket kommer att ske i 3 etapper, etapp I är
klar. I Tenstadalen vid Hjulstabron byggs en trapp i form av
Amfiteater, klätterprismor, rutschbana, gång- och cykelbanor
breddas och förbättras, dammarna upprustas och 2 nya dammar
anläggs med syfte att rena Bällsta ån från tungmetaller. Projektet
beräknas vara klart sommaren 2022.
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Djuren har permanents flyttats från Spånga By. Bifrostvägen vid
Spånga Polkan har fått belysning på träden. Flysta ån vid
Bällstavägen på gränsen mot Bromma stadsdel muddrades för 2 år
sedan. Christoffer berättar även att alla Idrottsplatser är
Idrottsförvaltningens ansvar samt att alla lekplatser måste uppfylla
Boverkets krav på tillgänglighets anpassning.

§8. Övriga frågor.
Inga övriga frågor

§9. Nästa möte och mötets avslutning.
Fredag 29 april för pensionärsrådet, kl. 10:00-12:00.

Vice Ordförande Eddie Bervelin tackade deltagarna och förklarade
mötet avslutat.

Vid protokollet

Peter Persson
Sekreterare
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